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از سهند تا سبلان با 
صنایع یو.پی.وی.سی 

قلـعه گـیر
صنایع یو.پی.وی.ســی قلعه گیر ازجمله مجموعه های مطرح 
در صنعت در و پنجره کشور در استان اردبیل است. این 
مجموعه موفق قریب به 15 سال است که در صنعت در 
و پنجره یو.پی.وی.سی در شمال غرب کشور فعالیت 
می کند و به تازگی توانســته اســت نمایندگی رسمی 
پروفیــل وین تک را برای تولیــد در و پنجره و همچنین 
اردبیل  را در  نمایندگی پخــش پروفیل پلاس پــن 
دریافت کند. قلعه گیر در طی این سال ها توانسته 
اســت با گســترش فعالیت های خود علاوه بر 
کمک به راه اندازی بیش از 80 خط تولید برای 
همکاران، تعــداد 8 کارگاه تولید در و پنجره 
را به صورت مســتقیم راه اندازی و مدیریت 
کند. ارائه کالا و خدمات مشاوره ای به بیش 
از 90 کارگاه در اســتان اردبیــل از دیگر 
فعالیت هایی اســت که مجموعه قلعه گیر 
انجام می دهــد. توجه بــه امر آموزش 
از جدیدترین  اســتفاده  و  کار  نیــروی 
فناوری های روز از دیگر مشــخصه های 
مثبت این مجموعه موفق است. مجموعه 
قلعه گیر با وجود سابقه نسبتا طولانی که در 
صنعت نوپای یو.پی.وی.سی دارد از مدیریت 
جوانی بهره می برد که جوانی، پویایی و تجربه را 
هم زمان به کار گرفته تا مجموعه ای موفق و رو به 
رشد را ســاماندهی کند. مجید قلعه گیر به همراه 
دیگر برادرانش توانسته کارگاه تولید در و پنجره 
قلعه گیر را به مجموعه بزرگی تبدیل کند که با بیش 
از صدها نیروی کاری که مســتقیم و غیرمستقیم 
به واســطه این مجموعه فعالیت می کنند پنجره های 
باکیفیتی را به جامعه و مشتریانش عرضه کند. برای 
آشنایی بیشــتر با صنایع یو.پی.وی.سی قلعه گیر 
گفتگویی با مجید قلعه گیر، مدیرعامل جوان 
و موفــق این مجموعه انجــام دادیم که 

توجه شما را به آن جلب می کنیم:

اشــاره

گفتگوی اختصاصی پنجره ایرانیان با مدیرعامل 
سرشناس ترین مجموعه تولیدی در و پنجره اردبیل؛

 در خصوص پیشینه فعالیت خود در صنعت در و پنجره توضیح دهید؟
فعالیت صنایع یو.پی.وی.ســی قلعه گیر از سال 1382 در صنعت در و پنجره یو.پی.وی.سی 
آغاز شــد. در آن زمان یو.پی.وی.سی بسیار کم بود و در استان اردبیل ما نخستین تولیدکننده 
در و پنجره دوجداره یو.پی.وی.سی بودیم که فعالیت می کردیم. در ابتدا پروفیل مورد نیازمان 
را خودمــان از ترکیه وارد می کردیم. پس از آن از پروفیل های تولید داخل اســتفاده کردیم و 
اخیرا نیز نمایندگی رسمی پروفیل وین تک برای تولید در و پنجره و نمایندگی پخش پلاس پن 
را در اردبیل به دست آوردیم. همچنین مجموعه ما به عنوان بزرگ ترین تولیدکننده در و پنجره 

و از سال 92 تاکنون به عنوان کارآفرین برتر در منطقه شمال غرب انتخاب شده است. 
ظرفیــت تولید پنجره در کارگاه مرکزی ما روزانه 70 لنگه پنجره دوجداره یو.پی.وی.ســی 
اســت و تعداد نیــروی کار مجموعه نیز با توجه به شــرایط بازار 30 نفر اســت که به زودی 
برنامه هایی برای افزایش ظرفیت داریم. در حال حاضر تعداد 8 کارگاه فعال در ســطح استان 
زیر نظر مســتقیم مجموعه ما فعالیت می کند و بیش از 90 کارگاه و فروشــگاه در شهرهای 
مختلف اســتان با ما همکاری دارند. تاکنون نزدیک به 80 کارگاه در نقاط مختلف اســتان و 

منطقه برای همکاران راه اندازی کردیم.
 با توجه به این که مجموعه شما هم در بخش بازرگانی و فروش پروفیل 
و هم در بخش تولید در و پنجره فعال اســت، ترجیح خودتان کدام بخش 

است و فعالیت در کدام بخش برایتان راحت تر است؟
طبیعی اســت که بخش تولید مشــکلات و دردسرهای بیشتری دارد و کار فروش راحت تر 
اســت ولی چون هر دو بخش را خودمان انجام می دهیم تا حدودی کارهایمان تسهیل شده 
اســت. ســال ها تجربه و ســابقه در بخش تولید در و پنجره به ما کمک می کند تا مشکلات 
کمتری داشــته باشیم و از ســوی دیگر چون تهیه مواد اولیه را نیز خودمان انجام می دهیم 
بخشی از مشکلات سایر تولیدکنندگان را نیز نداریم. از سوی دیگر، برخی فروشندگان که در 
بخش تولید فعالیت ندارند بســیاری از مسائل مربوط به بخش تولید و ریزه کاری ها و مسائل 
جزئی آن را نمی دانند که این مسئله به فعالیتشان ضربه می زند. اما چون ما به قولی دستمان 
توی کار اســت و از مســائل تولید باخبر هســتیم در بخش خریدوفروش پروفیل و ملزومات 
می توانیــم دقیق تر عمل کنیم. درمجمــوع این دو فعالیت مکمل همدیگر هســتند و انجام 

هم زمان آنها به بهتر شدن شرایط کاری ما کمک کرده است.
 به نظر شما عمده ترین مشکلات صنعت در و پنجره در حال حاضر چیست؟

بیشــترین مشکلی که امروزه با آن روبه رو هستیم بحث نوســان قیمت هاست. با توجه به 
رکودی که در بازار وجود دارد عدم ثبات قیمت ها نیز مزید بر علت شده است تا شرایط خوبی 
در بازار و صنعت در و پنجره نداشــته باشیم. موضوع مالیات و اداره دارایی و فشارهایی که از 

این سو بر ما وارد می شود نیز مشکلات زیادی برای ما به وجود آورده است.
 پیش بینی تان درباره شــرایط بازار در ســال 96 و احتمال پایان یافتن 

رکود حاکم بر بازار و صنعت ساختمان چیست؟
به دلیل ارتباطاتی که با سازمان نظام  مهندسی به عنوان اسپانسر و حامی آنها داریم از میزان 
پروانه های ســاختمانی که در ابتدای ســال صادر شده است خبر داریم. این آمار در مقایسه با 
سال های قبل نشان دهنده شروع خوبی است که امیدواریم بازار ساخت وساز در سال 96 تکان 

بخورد و رونق دوباره بگیرد.
 در تولید در و پنجره از چه نوع یراق آلاتی استفاده می کنید؟

مــا در بخش تولیــد از یراق آلات خارجی بــا برندهای معتبری مثل ورنه و اندو اســتفاده 
می کنیم. متاســفانه در داخل کشــور تولیدکننده یراق آلات قوی زیاد نداریم و بهترین یراق 

موجود در بازار متعلق به برندهای ترک و آلمانی هستند.
 نظرتان در مورد کیفیت پروفیل های ایرانی و خارجی چیست؟

واقعیت این اســت که کیفیت برخی پروفیل های ایرانی دست کمی از بهترین پروفیل های 
آلمانی ندارد و در همان حدود هســتند. مثلا وین تک که از بهترین پروفیل های ایران اســت 
تلاش کرده تا محصولی در حد و اندازه استاندارهای کشورهای اروپایی عرضه کند. تحقیق و 
پژوهش های علمی و فنی، اســتفاده از بهترین مواد اولیه، تنوع محصولات، از جمله کارهایی 

است که مسئولان این مجموعه برای ارتقاء سطح کیفی محصولاتشان انجام می دهند.
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 مهم ترین خدماتی را که به مشتریان محصولاتتان ارائه می دهید نام ببرید؟
نخســتین امتیاز محصولات ما کیفیت بالای آن اســت که ما این کیفیت بالا را با 10 سال 
گارانتی و ارائه 25 ســال خدمات پس از فــروش تضمین می کنیم. حتی اگر یک لنگه پنجره 
تولیدی ما مشــکلی داشته باشد همان روز و در ســریع ترین زمان ممکن تیم خدمات پس از 
فروش مجموعه ما به محل رفته و اقدام به تعویض محصول می کند. واقعیت این اســت که 
ســرمایه واقعی ما اعتمادی است که مردم استان و مشتریان ما به مجموعه ما دارند به همین 

دلیل خدمات ما در اسرع وقت و بدون قید و شرط در همه نقاط استان ارائه می شود.
 چند مورد از مهم ترین پروژه هایی را که در حال حاضر در دســت اقدام 

دارید نام ببرید؟
از جملــه پروژه های مهمی کــه هم اکنون در حال اجرای آنها هســتیم، می توانم به پروژه 
قیطریه تهران، پروژه چیتگر تهران، پروژه 600 واحدی شهرداری اردبیل، پروژه سپاه، توسعه 
مسکن، نوســازی مدارس و دانشگاه پیام نور اردبیل و پروژه 700 واحدی مسکن مهر شمال 

غرب کشور اشاره کنم.
 با توجه به اهمیت موضوع آموزش نیروی کار در صنعت در و پنجره، چه 

اقداماتی در این زمینه انجام دادید؟
بر اســاس تفاهم نامه ای که با سازمان آموزش فنی و حرفه ای استان منعقد کرده ایم سالانه 
تعداد زیادی نیروی کارآموز از نقاط مختلف اســتان به مجموعه ما مراجعه می کنند و پس از 
کســب مهارت های لازم موفق به اخذ گواهینامه معتبر آموزش فنی و حرفه ای می شوند. این 
اقدام کمک بزرگی به رشد و توسعه فنی و علمی نیروی کار صنعت در و پنجره استان به شمار 
می آیــد. مجموعه ما هر ســال یک نفر نیروی متخصص از ترکیــه دعوت می کند تا آخرین 
دستاوردهای علمی، فنی و تکنولوژیکی که در صنعت در و پنجره وجود دارد را به نیروی های 
ما آموزش بدهد. در مدت حضور این متخصص در مجموعه، نیروی کار اکثر کارگاه های تولید 
در و پنجره از سراســر استان در اینجا جمع می شوند و ظرف یک هفته تمامی موارد جدید را 
آموزش می بینند. در آخرین مورد از این کارگاه های آموزشی، تکنولوژی و نحوه به کارگیری و 

نصب لولاهای مخفی جدید به نیروهای فنی ما آموزش داده شد.
 شرایط فعلی بازار در و پنجره و استفاده از پنجره های دوجداره در استان 

اردبیل چگونه است؟
اســتان اردبیل به واســطه شــرایط آب و هوایی و سرمای شــدید هوا، موضوع استفاده از 
پنجره های دوجداره و مبحث 19 ســاختمان در اینجا بســیار پررنگ تر است. به دلیل سرمای 
زیاد هوا و لزوم حفظ گرمای درون ساختمان، مصرف انرژی بیشتر است و گران بودن انرژی 
ما را مجبور می کند تا با اســتفاده از پنجره های دوجداره این مشــکل را حل کنیم. به همین 
دلیل روند اســتفاده از پنجره های عایق و دوجداره در اســتان اردبیل شرایط نسبتا خوبی دارد 
و جدای از شــرایط رکود حاکم بر بازار ســاختمان، وضعیت بازار در و پنجره شرایط مساعد و 

پتانسیل بالایی دارد.
 وجود نمایشگاه های صنعت ســاختمان و در و پنجره را چقدر ضروری 

می دانید و حضور در این نمایشگاه ها برای شما چقدر مهم است؟
تبلیغات در موفقیت یک مجموعه صنعتی و بازرگانی بســیار تاثیرگذار اســت و نمایشــگاه  
بهترین محل برای تبلیغ و شناســاندن شــرکت ها و محصولاتشان به مردم و جامعه است. تا 
زمانــی که یک مجموعه و محصولات آن به جامعه معرفی نشــود اگر بهترین کیفیت را هم 
داشته باشــد موفقیتی در فروش به دست نمی آورد. بر همین اساس حضور در نمایشگاه های 
صنعت ســاختمان و در و پنجره برای ما بســیار لازم و ضروری اســت و تلاش می کنیم در 

نمایشگاه های مهمی که در این زمینه برگزار می شود با تمام توان شرکت کنیم.
 آیا برنامه ای برای توسعه، رشــد و گسترش کار و فعالیتتان در 

آینده دارید؟
بله حتما. برنامه هایی برای گســترش فعالیت ها و تولیــد محصولات جدید در ذهن داریم. 
البته زمینه ســازی هایی هم انجام داده ایم که به امید خدا در آینده نزدیک درباره آن به تفصیل 
برای همکاران و فعالان صنعت در و پنجره از طریق رســانه ها به ویژه نشــریه پنجره ایرانیان 

اطلاع رسانی خواهد شد.


